
Cjenjeni druže Bauer ! 

Drago mi je da imate teko dobro mišllenle o scenariju druga 

Horveta.Ovih dana čete dobiti i druge scenerije za ovaj dio 

muzeja u Iloku. 

Što se tiče katelOge Dredlažem de pričekemo dok se zevrši 

postev MUzeja NOB.Mislim da bi bilo dobro lzdeti katalog za 

obe zbirke zajedno. 

Htjo bih Vas izvjestiti o nsšim akcijems oko uredlenje dvorce. 

Radovi su ponovo u punom jeku.Po svemu sude6i realno je očeki—

vpti da 6e dvorac kompletno, izuzev narevno desnog krilp drugog 

spreta /dječje zebavište/ biti gotov do mjeseca augusta ove 

godine.Uredjenle fespda bit 6e završeno N)1ovinom mjeseca 

eprile,e možda i prije,Stolarija le takodler pri zevršetku. 

PotDisali smo ovih dena i ugovor za parkete t keramiku u 

cijeloj zgrPdi.Dekle, ne treba za dovršenle dvorea lo godina 

keko su to de ih nazovem pesimisti govorili.Viditt sve će 

biti gotovo za godinu dena. 

Za Muzej NOB radi se likovno i arhitektobsko rješenje.To je 

trebalo biti gotovo do ali je Mareni6 i drugi po 

običaju zakasnio.Obečano mi je da će sve biti gotovo do kraja 

ovog mjeseca. 

Žello bih Vas usluge : 

Prvo, mislim da bi netko morao napreviti Prhitektobsko rješen e 
za zbirku arheologije /praistorija do XVII vileka/, jer bi tu 

zbirku trebalo uskoro postavljati.Pošto nemam više povjerenja 

u Nede1jkavi6a, molio bih Vrs da mi pronedjete pogodnog erbi—

tektu.Obevješten spm da je za to stručnjek Edo Kovečevič iz 

Zrgrebp, pa bi Vas molio de s njim razgovarate.Ovo rješenje 

bi svpkeko htio, jer želim da iločki muzej bude najsuvremenije 

rješen.Ne bih se složio de tekva rješenja delu sami kustosi 

koji su rPdili i scenario, ve6 da oni surPdjuju s arhitktom. 

Drugo, Zrvod ze zeštitu spomenika kulture iz Osijeka je podnio 

zahtje lIčkom fondu za unapredjenle kulturnih djelptnosti 

za dodjelu oko lo milijuna st.dinara za dvorPc.Mislim da bi 

bilo dobro de koni-P-kitate s odgovOrnima de se oval zabtjev u 

cijelosti prihvati, jer bi se dvorPc ove godine 

da bi ineče s nlihove strene bilo fer, jer su do seda dPli 

SPM0 lo mililuna, a isto toliko i opčina s ovom godinom.DvorPc 



medjutim košta oko 90 milijuna st.dinara, rečunajuči s opremom. 

To znači, ako bi Republika ove godine drle još lo mUijune dinera 

da bi naše učešće bilo na Sveučilište, bez općinei, oko 

6o milljune dinera.Mislim da je to s naše strane i previše. 

Od tih 6o mililuna dinara, 30 milijuna dinare salf) digli kredit. 

Vjerujem da smo prvi MuzeJ u Jugoslavill koll se dizao ne krpdit 

to ne vlestito ime. 

Dragi druže Bauer, vjerujem da ćete kao i uvijek imati puno 

razumlevenja ZP naše molbe I da ćete s ovim pitenjima upoznati 

odgovorne drugove u hrpublici.Volio blh ked bi drugarica MegeŠi6 

došle de se s nešim akeijama upozna. 

Mislim da 6u uskoro do6i u Zagreb, pe ćemo o svemu još 

rrzgovereti. 

Unaprijed se zehveljujem. 

Drugarski pozdrev ! 


